Pray for Indonesia (Information from Indonesia National Prayer Network)                                                                           October, 2011

Chinese
1. 二零一一年十月十日一千多工人在巴布亞省蒂米卡郡的自由港礦場遊行示威，要求改善福利，一人被警察槍殺。請為巴布亞省人民的平安和福利得到改善禱告。
2. 二○一一年十月九日在優思明園茂物的印尼基督教會(GKI) 受到伊斯蘭強硬路線的組織衝擊，發生了騷亂。請為印尼教會求平安，願基本法（憲法第45條）保障人民信仰自由的條文得以落實。
3. 已有三個星期伊斯蘭防衛陣線((FPI)禁止在萬隆Rancaekek多間的教會聚會，理由是她們沒有得合法建立教堂的批准。受衝擊的宗派包括印尼伯特利教會(GBI)，印尼改革宗教會(GKPI) ，印尼五旬節教會(GPdI)，印尼完備福音教會(GISI) 等。請代禱。
4. Listen

English
1. Prayer: October 10, 2011 more than 1000 workers are on stike demanding improvement of welfare at Timika Freeport mine in Papua, One person was shot to dead by police officers. Prayer for improvement of safety & welfare of people of Papua.
2. Indonesia Christian Church (GKI) at Yasmin Garden Bogor whose existence is opposed by hard line Islamic groups. On October 9, 2011 a riot occurred between church members & these Islamic groups . Prayer: For Basic Law (Constitution 45) which guarantee the freedon to belief is implemented.
3. Prayer: Almost three-week, the Islamic Defenders Front (FPI) demand the closing down of churches for the reason of worship without a legal Church Building Permit at Rancaekek East in Bandung.The chuches being harassed including Indonesia Bethel Church (GBI), Indonesia Christian Protestant Church (GKPI), Indonesia Full Gospel Church (GISI) & Christian Oikoumene Church (GKO). 
